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سوال

زنی هستم که یک ماه و نیم پیش ازدواج کرده‌ام و کشف کرده‌ام که شوهرم عکس‌ها و فیلم‌های غیر اخلاقی را
می‌بیند. از درون احساس سوزش می‌کنم و زندگی‌ام از خوشبختی به سوی بدبختی تغییر جهت یافت. من

همسرم را دوست دارم اما اصلا نمی‌توانم این را بپذیرم. من با او در خارج زندگی می‌کنم و انتظار داشتم برایم
یک شوهر نمونه باشد. من رفتار خوب او را انکار نمی‌کنم اما بعد از این موضوع احساساتم جریحه‌دار شد.

همیشه گریه می‌کنم و برعکس شخصیتم همواره ساکتم و تصمیم گرفتم نزد روانپزشک بروم تا مرا برای حل این
مشکلم کمک کنم. اما من در غربت زندگی می‌کنم و کسی از آشنایانم این‌جا نیست و برای همین سخت است

بدون اطلاع شوهرم آن‌جا بروم چون نمی‌خواهم بداند از پزشک متخصص کمک خواسته‌ام. او اعتراف کرد که
سیگاری است و این چیزی است که پیش از ازدواج و اندکی بعد از ازدواج نمی‌دانستم. بسیار به این فکر می‌کنم

که از رابطه با من لذت نمی‌برد یا با من راحت نیست. امیدوارم دربارهٔ روش رفتار با همسرم مرا یاری کنید و
این‌که آیا دیدن تصاویر و فیلم‌های جنس سوم یعنی زنانی که آلت مردانه دارند معنایش این است که او

همجنس‌گراست؟

پاسخ مفصل

خواهر گرامی، بسیاری از جوانان امت مبتلای اعتیاد به فیلم‌های غیر اخلاقی شده‌اند و این به دلیل سهولت
دست‌یابی به این سایت‌ها از طریق اینترنت است. این نوع اعتیاد باعث می‌شود شخص به حلال واقعی یعنی

همسر خود اکتفا نکند چون به حرام مجازی و پی‌گیری شهوت خود عادت کرده است!

بنابراین قضیه ارتباطی به راحت نبودن ایشان با شما یا لذت نبردن از این رابطه ندارد، بلکه مربوط به اعتیاد
حرام به غیر شماست، به ویژه آن‌که در اولین ماه ازدواج با شما این کار را کرده است و این اعتیاد نیازمند

داروست.

از بهترین داروهای سودمند، دوری اختیاری یا اجباری از منابع این اعتیاد همراه با مشغول ساختن خود به امور
سودمند دنیا و آخرت و دیدار با یک روان پزشک است تا اگر لازم است درمان دارویی یا روان درمانی صورت

بگیرد.

این نیازمند تلاشی از جانب شماست تا ایشان را برای رهایی از این اعتیاد یاری دهید. یعنی سعی کنید ایشان را
از دستگاه‌هایی که این دروازه را برای او می‌گشاید دور کنید و دربارهٔ پژوهش‌هایی که از اعتیاد به این دستگاه‌ها
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هشدار داده‌اند با او سخن بگویید و همین‌طور وقت او را با امور نافع در دین و دنیا پر کنید و در راه طاعت الله
متعال یاری‌اش دهید.

اما اگر دیدید از شما دوری می‌کند یا توجهی نمی‌کند به او پیشنهاد دیدن یک روانپزشک را مطرح کنید تا از
اعتیاد به این دستگاه‌ها یا عوارض آن رهایی یابد.

همینطور توصیه می‌کنیم با یک زن مشاور روانی امانتدار و دین‌دار ولو از طریق مجازی گفتگو کنید تا شما را
دربارهٔ جزئیات رفتار با همسرتان در امور زندگی به شکل کلی و در روابط زناشویی به شکل ویژه توصیه کند.

این را نیز بدانید که بیان جزئیات روابط زناشویی با هیچ مردی جز پدرتان جایز نیست و تفاوتی ندارد این مرد
روانپزشک باشد یا کسی دیگر زیرا این دروازهٔ فتنه یا وقوع در وابستگی حرام را می‌گشاید.

اما خلاصهٔ کاری که باید بکنید این است که او را با خود از دیگران مشغول سازید و با حلال از توجه به حرام دور
کنید و در این راه تلاش کنید و در این امر مهم از الله نیت پاداش داشته باشید.

اما دربارهٔ مشاهدهٔ کلیپ‌هایی از جنس سوم توسط ایشان ـ الله ما و ایشان را هدایت کند ـ این رفتاری است
خلاف طبیعت اما معنایش ضرورتا این نیست که شخص نیز خلاف طبیعت باشد زیرا مردان همجنس‌گرا معمولا

از تصاویر زنان لذت نمی‌برند بلکه برعکس است.

از الله برای خود و ایشان هدایت می‌خواهیم که او بر این کار تواناست.

والله اعلم.
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